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一次補選，

可以引發幾多

場反對派「捉鬼」反面大戰？

社民連廢陶（陶君行）日前喺

網台節目話杜汶澤「突然本

土」，仲搵埋人哋老婆可以喺

內地搵食嚟講，暗示杜汶澤係

「鬼」，搞到杜汶澤亦嬲到話

要「打×死」佢。件事嘈足幾

日幾夜，連自己友都行出嚟插

廢陶幾刀，前日仲係唔肯道歉

嘅廢陶，噚日終於跪低道歉，

但就想攞返個尾彩，叫杜汶澤

收回恐嚇言論，仲企埋喺道德

高地，話對方係用威嚇形式迫

人就範喎，越講越似譴責。不

過杜汶澤就冇理到對方嘅要

求，只係話既然廢陶肯道歉，

佢亦都當粉筆字抹咗件事喎。

咁又係嘅，廢陶道歉得就係認

咗低威，咪睇吓班反對派幫唔

幫你主持公道囉。

■香港文匯報記者 馬壯

杜汶澤恐嚇迫就範
廢陶「道歉」還譴責

民建聯早前與財政
司司長陳茂波會面，
以「善用儲備利民生

靈活應對穩經濟」為題，提出了對2019/
20年度財政預算案的期望和建議。

免公屋租金 寬差餉薪俸
猶記得本年度的預算案中，政府推出「關

愛共享計劃」，合資格人士可申領4,000元，
惟計劃籌備過程緩慢，行政成本高昂，故
在我們的155項建議中包括了應盡快設立一
個可讓市民分享經濟成果的恒常機制，以
確保市民在政府財政盈餘豐厚時能夠受惠。

民建聯期望政府以「應使則使」的原則，
推出更多利民紓困的措施，讓基層紓困，讓中
產減壓，包括寬免公屋租金一個月；發放額外
一個月生果金、長生津及傷殘津貼金額；寬減
75%薪俸稅，上限2萬元；寬免全年差餉；為
18歲或以下合資格兒童設立「新生代嬰兒基
金」，協助香港新生代籌劃未來。
民建聯亦就不同範疇的政策提出具體建

議。土地房屋政策方面，我們繼續要求政
府多管齊下開拓土地，包括為過渡性房屋
作更好準備。政府應列出可供發展過渡性
房屋的土地清單，讓有意營辦的機構申
請，同時設立「社會房屋基金」，作為興

建、改建、翻新工程開支；在未來5年的
住宅發展土地中，將公私營單位比例改為
七比三，以增加公營房屋供應。

資助罕疾者 設牙科門診
我們又建議採取積極措施，穩住各行業，

特別是中小微企，包括為各相關行業推出紓
緩措施，以及推出保費更低、保額更高、保
期更長的貸款保證計劃；寬減利得稅，豁免
中小企商舖的商業登記費及牌照費。
另外，中小企對政府提出取消強積金對沖

的最新方案仍有很大憂慮，我們期望政府重
新考慮中小企的反建議方案，並與他們繼續

磋商，爭取一個各方都接納的方案。
醫療服務方面，民建聯促請政府增撥資源

支援不常見疾病患者、癌症患者及自身免疫疾
病患者，措施包括把治療不常見疾病、癌症及
自身免疫疾病的昂貴藥物納入《藥物名冊》，
並盡快成立「癌症基金」。我們亦認為，政府
應開設公營牙科門診服務，並在「耀眼行動」
的基礎上，將公私營協作先導計劃擴展至其他
眼科門診及手術服務；為現時小六至大學女生
進行一次性子宮頸癌疫苗補打計劃。

重擬三隧案 速規劃「明嶼」
環境衛生方面，民建聯建議政府設立由區

議會主導的「社區環境衛生改善基金」，積
極改善社區內的蟲鼠治理問題。同時，成立
聯合特別職務隊，以解決建築廢料、四電一

腦及非法棄置垃圾問題。
交通基建方面，我們促請政府盡快展開第

四次整體運輸研究，訂下運輸規劃和整體發
展策略綱領，並修訂今年度施政報告提出的
三隧分流方案，重新提出一套毋須紅隧和東
隧大幅加價的分流方案，調整三條隧道收費
至更合理水平。為解決長期困擾新界居民的
塞車問題，當局應盡快興建沙田繞道；研究
興建由屯門經豪景、深井等地接駁至沙田大
圍的「新界鐵路」；在東北葵建設轉乘站，
把鐵路向南伸延至青衣、大嶼山、東大嶼都
會接連港島等。當局亦應研究如何能在更早
階段規劃及興建「明日大嶼」的基建設施，
讓新界西及大嶼山居民盡早受惠。

■立法會議員 李慧琼
（標題及小題為編者所加）

全面惠民紓困 共享經濟成果
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香港文匯報訊（記者 何西）立法會九龍西補選
已經過去了一個星期，但在補選中勝出的陳凱欣並
未因此而忘記支持她的市民。連日來，她不斷在九
龍西四圍飛，走遍大街小巷向選民謝票。她強調，
自己一定會繼續落區聆聽市民意見，並承諾會在議
會努力工作，報答所有支持者的信任。
陳凱欣前日開始展開後續的謝票行程， 與民建

聯區議員劉佩玉到深水埗鴨寮街、基隆街、北河街
排檔街市，感謝各位排檔、小商戶及街市檔主支
持。
之後，她在民建聯立法會議員鄭泳舜，經民聯區

議員陳國偉，社區幹事羅國豪、陳麗紅陪同下走訪
石硤尾，在感謝選民的同時，感謝各義工無私的付
出及努力，「阿欣參選期間，各位區議員、社區幹
事及主任，在背後默默無條件的付出及努力，令阿
欣感受到很多愛！」
陳凱欣昨日繼續密密走，與鄭泳舜，九龍城區

議員余志榮、林德成、張仁康，社區幹事李超
宇、鄭曉玲、黃馳走訪黃埔，她感謝黃埔朋友與
義工的支持和鼓勵，表示每次都為她打了一支強
心針，為她注入源源不絕的動力。
隨後，陳凱欣到窩打老道，感謝街坊投她一票，
並感謝區議員鄭利明、丁健華及大家的支持，「今
日收到好多祝福、窩心的說話，阿欣銘記在心。」
陳凱欣又到尤其熱鬧的花園街、女人街、煙廠街向該

處的排檔、商戶與街坊謝票，她形容這些街坊一直很支
持及愛錫自己，「多謝你們在11．25投下信任一票。」

咩 叫 包
庇？咪就係
一個人有釘

牌危機時，有另一個人幫佢擋
囉。話說社工註冊局成員選舉結
果前日出爐，由「社工復興運
動」等派出的 8 人團隊全取 8
席，當中包括曾經喺違法「佔
領」期間向警員淋不明液體嘅公
民黨前成員曾健超。「佔中九男
女」案件主角之一、立法會社福
界議員邵家臻嚟緊或者會被定
罪，曾健超被問攞晒8席係咪可
以幫到邵家臻唔使釘牌時，佢就
開口話「會盡最大努力保障每個
同工不會因政治原因而除牌」
喎，明晒。

其實曾健超自己都曾經喺釘
牌唔釘牌之間走過，當然特別
明白邵家臻嘅處境。當時曾健
超因為向警員淋不明液體，被
判襲警及拒捕罪成，俾人投訴
違反社工專業操守，一度俾社

工註冊局個紀律聆訊委員會審
過，最終委員會唔使佢停牌，
但就書面警告咗佢。

打開口牌 擺明放生
今次自己連任註冊局成員，

睇嚟一旦邵家臻因為「煽惑他
人作出公眾妨擾」及「煽惑他
人煽惑公眾妨擾」而被定罪嘅
話，邵家臻都要行返曾健超條
舊路。有傳媒就問曾健超今次
喺社工註冊局攞晒 8 個民選成
員嘅位，係咪可以幫到邵家
臻，佢就話自己「不便回應個
別案件」，但同時亦開口講到
「會盡最大努力保障每個同工
不會因政治原因而除牌」。
另一個連任嘅成員梁傳孫一邊

話唔會特登保住一個人，但又打
晒開口牌咁話，有時有啲行動可
能係「社工嘅天職」、「為社會
爭取」，佢哋8人團隊嘅政綱都
講到希望令紀律聆訊委員會「有

另一邊視角」，等委員會「兼
顧」到「兩邊聲音」喎。咁樣睇
嚟，邵家臻就算俾法庭判咗有
罪，紀律委員會都可能放生佢
㗎。
講返個選舉，註冊局有15個

成員，7個係政府委任同社署署
長或其代表，另外 8 個民選產
生。今次社工註冊局有近5,500
人投票，佔全體社工人數兩成多
啲，除咗曾健超同梁傳孫，其他
當選嘅人包括註冊局主席倫智
偉、丁惠芳、陳芷瑋、伍銳明、
郭毅權、張麗怡。

攝石黎緣盡社工註冊局
選舉自然有人歡喜有人愁，曾

經喺「中箭（香港眾志）」到被
恥笑係攝石黎嘅黎汶洛，今次都
有以社工身份參選，結果得700
幾票，俾人大幅拋離，睇嚟佢條
從政路真係好窄嘞。

■香港文匯報記者 甘瑜

曾健超出口術 包庇邵家臻「保牌」
香港文匯報訊（記者 鄭治祖）民主黨昨
日改選領導層，一如早前所料，由於黨內
反應冷淡，正、副主席及中委會成員，都
在沒有太大競爭下選出。其中，角逐連任
主席的胡志偉，雖成功當選，但信任票就
下跌了 15%。就有傳有廿多名民主黨黨
員，因不滿黨領導作風，正醞釀退黨，胡
志偉聲稱未收到正式申請，希望透過機制
解決黨內矛盾。
民主黨昨進行兩年一度的改選，胡志偉以
189張信任票成功連任主席，但得票率較上
屆下跌15%，並有58張不信任票，兩名副
主席為尹兆堅及羅健熙。另有27人成功當
選中委，包括李永達、蔡耀昌等，其中立法
會議員林卓廷的得票只有63%。
胡志偉事後稱，留意到領導層的不信任票
增加，未來會增加與黨員的溝通，而目前未收
到黨員退黨的申請，但會尊重黨員決定，希望
他們即使退黨，都會繼續初心，成為「民主路
上的同路人」。有黨內成員透露，部分擬退黨
者正考慮區選及其他因素，加上希望拉攏更多
人參與，故暫時還未有所行動。

信任票跌15%
胡志偉續掌鴿黨
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）反
對派在港不得人心，往往跑到外國
唱衰香港，冀藉此維持政治能量。
因強搶手機而官司纏身的民主黨立
法會議員許智峯，日前到巴塞隆拿
出席國際研討會，聲稱要「分享香
港現況」，揚言香港正由擁有公
平、民主制度的城市，轉變為一個
以威嚇或起訴手段對付異見者的城
市云云。有立法會議員昨日接受香
港文匯報訪問時批評，許智峯常以
違規、暴力手法破壞香港制度，卻
向海外發放歪曲言論，其目的只為
外國勢力說項。
許智峯在香港電台英文節目《給香
港的信》稱，香港近期因為荒謬的事
引起國際注意，並列舉香港外國記者
會前副主席馬凱的工作簽證不獲續
簽，以及「佔中九男女」被檢控一事
為例，聲稱不知國際社會對此會感到
多混亂和憤怒云云。
他續說，自己早前剛到巴塞隆拿

出席一年輕領袖的國際研討會，並
稱自己以「分享香港現況」為己
任，又形容出席這些研討會可以為
香港發聲。
他在信中續說，香港正從一個擁有

公平、民主制度的城市，變成一個以
威嚇或起訴手段對付反對政府的人的
城市。
許智峯更稱，政府部門之間缺乏制

衡，更直接限制其公民的自由，特別
是言論自由和表達自由。香港正在迅
速進入像新加坡這樣的「專制政權」
云云。
他又說，從種種「動盪」事件中，

無疑會削弱商界對香港的信心，甚至
可能令香港失去獨立關稅區的地位。

何俊賢批許淪外力爪牙
對於許智峯的言論，民建聯立法會

議員何俊賢認為，對外「溝通」或
「唱衰」不過是一線之差，在於用心
是否不良，及「誰」去溝通。如由一

個思想偏激、價值觀不同於一般港
人，那對外的「溝通」便不是真正反
映香港實際情況。
何俊賢指出，許智峯從政多年均以

暴力「抗爭」為賣點，就算成為立法
會議員也涉嫌強搶女性手機、擅自下
載他人手機資料，現竟反指政府「打
壓」，由這一類非正常港人去外國
「溝通」，其實是對外國發放香港的
不正確訊息。
他又指，許智峯提出對政府種種

「指控」，卻沒有提到香港及國家正
面訊息，隱去善舉而揚他眼中的惡，
正正就是唱衰。
對於許智峯引述所謂「外國對香港

看法」的標籤，更是偏頗報道，批評
許智峯作為香港立法會議員，沒有為
香港平反，反而用來攻擊國家及特區
政府，變成其政治力量，所以他不配
去「溝通」，更不可能成為香港特區
的代言人，充其量只是外部勢力的爪
牙。

何啟明：居心叵測
工聯會立法會議員何啟明指出，許智
峯大肆批評特區政府的管治手法，卻沒
有反省到正因為有他這類濫用自由的
人，無論身為區議會議員或立法會議
員，均視議會規則及法律如無物，屢次
造出破壞行為後，反而諉過於人，並以
歪曲手法向外發放錯誤資訊，居心叵
測。

廢陶攞埋人哋老婆出嚟攻擊杜汶澤，件
事嘈到噚日終於似乎收到科，但喺正

式跪低之前，廢陶都仲係頂咗一陣腥風血
雨。其中，反對派導演畢明就喺報紙寫咗篇
文，連「議會陣線」立法會議員毛婆（毛孟
靜）都有「些牙」（share）。

同道撰文寸「豬隊友」倒米
畢明喺篇文度話，「政治、選舉、之前

之後之中，從來抹紅抹黑，抹藍抹黃，但
抹到七彩最重要還是是非黑白。」鬧爆反
對派自稱「名門正派」，但有錯有笨有失
誤，一樣冇得姑息，仲話反對派與其做
「民主爛仔」，不如做民主小販，應該要
落區做實事。嘩！自己友都咁鬧法，反對
派真係唔自我反省都唔得啦。
畢明仲明寸廢陶係「豬隊友」，衝出來倒

米，認為佢質疑杜汶澤「忽然本土」，係言
辭輕佻，連人哋老婆都「辣」埋，就係低級
又殘忍，「那位陶先生，絕對欠杜汶澤一個
正式的道歉。」

縮沙表「歉意」暗責被威嚇
唔知係咪因為比自己友踩咗太多腳，廢

陶終於頂唔住，噚日跪低同杜汶澤道歉。
佢喺facebook話就自己對杜汶澤同佢老婆
田蕊妮言論「深表歉意」，但同時要求杜
汶澤收回有關暴力襲擊嘅言論，仲話杜汶
澤講嘅嘢涉及刑事成分，更以威嚇的方
式，迫使他人就範咁話。佢仲扯到唔想香
港人喺表達政見時，時刻受到武力威嚇而
唔出聲。嘩！到底呢個係道歉定譴責呢？
其實呢件事，廢陶信口開河、杜汶澤出言

恐嚇都係事實，但似乎要反對派支持者分清

是非黑白真係幾難，唔少人都喺廢陶度留言
鬧爆廢陶，好似杜汶澤講咩都冇錯咁。
「Moon Cheuk」就鬧：「真係肉酸，講野
（嘢）咁難聽，極之令人反感，杜生拍野
（嘢）帶比（畀）香港人歡樂，你就話人戲
子××，老婆都比（俾）你講埋，成個演藝
圈一次過比（俾）你侮辱晒，仲有你依
（）篇野（嘢）吾（唔）係真心道歉。」

網民批先撩者賤無誠意
「Ken Cheung」亦話：「道歉要人收番

（返）言論，這樣道歉真係完全無誠意。
係咪人哋暗示你『投共』都得，唔可以反
擊？被人屈唔嬲就假。所謂涉嫌不當言論
是因果關係。先撩者賤，有無聽過？以後
請必須慎言，自然不會有所謂不當言
論。」

「峯搶」唱衰香港 海外散播歪理
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■陳凱欣到石硤尾謝票。 fb圖片

■陳凱欣到深水埗的排擋及街市謝票。 fb圖片
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石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾石硤尾

■廢陶表面向杜汶澤道歉，實質譴責對方武力威
嚇。 fb截圖
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■何啟明
資料圖片

■何俊賢
資料圖片


